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Förstudie kvarteret Fritiden 
 
Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden tackar för redogörelsen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
En förstudie över kvarteret Fritiden gjordes 2013. Denna har nu uppdaterats 

efter de förändringar som skett fram till idag. Sunnerbohov och Troja-hallen har 

utvecklats till Ljungby Arena, omklädningsbyggnaden vid Kronoskogsbadet är 

riven och friidrottsarenan är kompletterad med belysningsanläggning. I när-

området har det etablerats frisbee-golf och utegym. Idag bedrivs en bred 

verksamhet med flertalet idrotter inom området men i princip arrangeras inga 

kulturevenemang.  

 

Förstudien visar på följande behov: 

• Det föreligger behov av en matcharena för ett flertal bollsporter. 

• Bowlinganläggningen har under lång tid haft behov av att utökas. 

• Det föreligger behov att öka funktion, komfort och attraktivitet för 

anläggningarna. 

• Vid matcharrangemang saknas parkeringsplatser. 

• Området behöver profilera sig mot infarten längs Märta 

Ljungbergsvägen. 

• Anläggningarnas flexibilitet måste utökas, så att kulturarrangemang, 

mässor m.m. kan anordnas. 

 

Förstudien omfattar en kartläggning av förutsättningarna för investeringar, en 

precisering av lokalbehov samt en redovisning av en framtidsvision för 

utveckling av hela området nu och i framtiden. 

I steg 1 visas att en multihall kombinerad för bollsporter och kulturevenemang 

behövs. Nuvarande bowlinghall skulle behöva byggas ut med fler banor. Även 

nödvändiga verksamhetsförändringar i nuvarande Sunnerbohallen behöver 

genomföras. Ur ett folkhälsoperspektiv behövs en spontanidrottsplats utomhus 

där bland annat skateboard, parkour, basket med mera kan inrymmas. Utöver 

detta behöver parkeringsytor och infarter mot kvarteret Fritiden förbättras. 

I steg 2 ser man att nuvarande simanläggning i snar framtid behöver renoveras 

och utökas med fler banor och möjlighet för publikutrymme. Med målet 35 000 

invånare år 2035 ser man även att ytterligare en sporthall kan behövas i området. 


